
Zápis  z jednání komise  pro regeneraci  panelového sídliště 
 

Datum a čas: 22.11.2004 v 16.00 hodin 

 

Místo  konání: ZŠ Jana Palacha  v Kutné Hoře 

 

Přítomni: viz  prezenční  listina 

 

Hosté: pan MST Dvořák, p.Ing.Brabec,p.Hacar,p.Šlejmar,p. Ing.Kapička 

 

 

Program  jednání: 

- prezence 

- kontrola  zápisu 

- Ing.Kapička – dopravní generel 

- Ing.Brabec – představitel Sdružení  majitelů bytů čp.71 

- P.Hacar – představitel Občanského sdružení obyvatelů  domu Na Studních 70 

- P.Roudný – ředitel ZŠ Jana Palacha 

- Jednání s dopravní  komisí 

- Různé 

- Diskuse 

- Závěr 

 

Prezence: 

 Ing.Jirásek přivítal členy  komise a hosty. Byla  provedena  prezence a obeznámení  

s programem. Dnešní  jednání  mělo  dva  hlavní  body : Dopravní  generel sídliště  

Šipší a spolupráce  se ZŠ Jana Palacha. 

 

Kontrola  zápisu: 

 Na základě připomínek  představitelů obyvatelů domu čp.70 a 71  - sídliště  Na 

Studních jsou  pozváni  na dnešní  jednání 

 Pan Ing.Kapička je  pozván  také ohledně generelu 

 Informace  z jednání  s předsedou  komise panem Záleským – podal Ing.Jirásek 

 

Dopravní generel – Ing.Kapička 

 Ing.Kapička  již  po  několikáté  prezentoval  dopravní  generel  sídliště Šipší. (Návrh 

dopravního  generelu dopravy sídliště Šipší zpracovala firma HIGWAY DESIGN – 

Hradec Králové, byl schválen zastupitelstvem města usnesením číslo  150/04) 

 Generel dopravy sídliště Šipší  byl  pořízen , jako  územně plánovací podklad  

vyhotovený  za účelem zjištění  stávajícího  stavu  a  možností  udržitelného  rozvoje  

tohoto  území v oblasti  dopravy a dopravy  v klidu, v návaznosti   na  platný  územní  

plán 

 

Dopravní  generel sídliště Šipší  - představitel Sdružení  majitelů  bytů čp.71 – pan  Ing. 

Brabec 

 Byl  pozván  na  jednání  komise  z toho  důvodu  , že byla  vznesena  stížnost  proti  

dopravnímu  generelu  sídliště Šipší 

 Pan Brabec nejdřív  vyjádřil  podivení  proč  byl  pozván  na tuto  komisi, připustil  , 

že  ani  nevěděl  , že  tato  komise  existuje  , postěžoval  se  na špatnou informovanost  



obyvatelů  ze strany  Města a předložil  níže  uvedené  důvody  - proč  nesouhlasí  

s dopravním  generelem Šipší 

 Vlastníci  nesouhlasí  se  zamýšleným návrhem,nechtějí prodloužení  ulice Lučanská a 

vedení  dopravy  v blízkosti  domů 70 a 71 

 Ničení  zeleně 

 Dle  p.Brabce  by  nová  dvouproudová  silnice byla  nejrušnější  z celého sídliště 

 Vlastníci  nechtějí  zamýšlené  zastávky 

 Následně  po stížnosti  bude   následovat  petice  občanů 

 

 

Stanovisko  pana Hacara –dopravní  generel sídliště  Šipší 

 Také  jeho  názor  byl totožný  s panem Ing.Brabcem 

 Nesouhlasí  s propojením Lučanská + kruhový objezd 

 V případě  realizace  budou  chtít  posudek  statika 

 Nebude  bezpečnost 

 Také  byty  ztrácejí  na  svojí  hodnotě 

 

P.Šlejnar 

 Poté  vystoupil pan Šlejnar  z domu  č.p.71 – vyjádřil  svými  slovy  názor  obou  výše  

jmenovaných  představitelů domu čp.70 a 71 

 

P.Dvořák 

 Dopravní  generel  se  vypracovával  hlavně  kvůli  parkování  na sídlišti. Je  to  letitý  

problém , lidé  parkují  na místech  , kde to  dopravní  značky  vůbec  nedovolují  . 

 Vždy  , když  se  schvaluje  nějaký  návrh  změn , musí  se  počítat  i  s negativami. 

 Dle  slov  pana  místostarosty  toto  navrhované  řešení  by  odlehčilo  celému  sídlišti  

z hlediska  dopravního  řešení 

 Cílem  města  je najít  řešení  situace  na  parkování 

 

P.Kapička 

 Upozornil  , že  s kruhovým objezdem v této  lokalitě  se  počítalo již  v době  při  

schvalování  územního  plánu  , co  bylo v roce  2001 

P.Kapička , pí Hnátková   

 Upozorňují  , že  na sídlišti  se  spoustu  věcí  těžko  realizuje  , pozemky  kolem domů  

jsou ve  vlastnictví  pana Schwanerberga 

P.Hacar 

 Bylo by  potřeba  vysadit více  zeleně   podél  ulice  Masarykova  , je tam  vysoká  

hlučnost 

P.Brabec 

 Opět  připomněl  špatnou  informovanost 

P.Hlavatý 

 Dle  jeho  názoru  je  informovanost  dostačující,k  jeho  názoru  se  přiklání  i pí 

Hnátková , Děkanovská 

Ing.Jirásek   

 Nabídl  představitelům  domů čp.70 a 71 členství  v komisi, pan Ing.Brabec odmítl , že 

je velmi časově  vytížený, pan Hacar  na příští  komisi  přislíbil účast 

 Pozvat  na příští  jednání  komise  pana Hacara ,pana ľejnara  a pana Brabce-zajistí 

Děkanovská 

 

 



P.Dvořák 

 Slíbil nápravu  v informovanosti  občanů  sídliště Šipší  a bude  se  snažit získat 

finanční  prostředky  pro sídliště Šipší 

 V příští  roce  by se  mělo  již  na  sídlišti  něco  realizovat, je  potřeba  vše  připravit  , 

aby v případě  získání  finančních  prostředků se  mohlo  hned  začír  s realizací 

 Také  zkonstatoval  , že  velký  problém je  , že  pozemky  nejsou  ve  vlastnictví  

Města 

Ing.Jirásek 

 Připomněl  , že  pan Ing.Suchánek  slíbil  zhotovení  pozemkové  mapy  , dle  které  by  

se  lehce  zjistil majitel  pozemku  i  v lokalitě Šipší 

 Na příští  jednání  pozvat Ing.Suchánka – má  přinést  sebou  i  pozemkovou  mapu 

- zajistí  Děkanovská 

 

 Po diskusi  se  navrhovala  vývěsná  tabule  v Kauflandu  kde se  kumuluje  nejvyšší  

počet  lidí  , takže  zprávy  z radnice  by  mohly  být vyvěšeny zde 

 Ing.Jirásek  - se  snaží komisi  prezentovat  na různých  jednáních , apeluje  na  

potřebu  financí  i  na tuto část  města 

 

Mgr.Roudný – ředitel ZŠ Jana Palacha 

 Představil  koncepci  a vizi školy , chtějí  se  otevřít  široké  veřejnosti,hledají  

způsoby  a hlavně  nápady  , jak  by  se dalo  spolupracovat s občany  sídliště 

 Chtějí  vytvořit  volnočasové  centrum 

 Zřízení  školského  klubu  jim  bylo  zamítnuto 

 Škola  má  dostatek  volného  prostoru ( Má  prostory  na besedy , přednášky..) 

 Je  tady  sportovní  areál 

 Je  to  především  informace  od  ředitele  školy  , vize  školy  : „Škola  je  partnerem  

jak  pro  žáky  tak  i pro  rodiče“ 

 Společnými  silami  by  se  dala  docílit  spolupráce 

 

Ing.Jirásek 

 Jak  můžeme  pomoct  jako  komise ? 

 Pan Nováček  navrhoval sportovní  turnaj  mezi  školami (Pan Roudný  - bylo  by 

třeba  zas  pedagoga  a dobrovolníka  na  celou  akci  , lidi  nemají  zájem  po  

zaměstnání  projevovat  nějakou  aktivitu 

 Pí Hnátková  - chybí  tady  kultura 

 Ing.arch.Kremla  - navrhoval udělat sociologický   průzkum –o co vlastně  lidi  mají  

zájem  a dle toho  vyvíjet  aktivitu 

 Ing.Jirásek – návrh  pana Kremly  se  mu  nejvíc  zamlouvá  a souhlasí  s tímto  

názorem 

 Ing.Jirásek  nabídl  spolupráci panu Roudnému 

 

Rozpočet 

 Ing.Jirásek    pročetl  návrh  rozpočtu  investič.akce – nikde  nebyla částka  na sídliště  

, apeloval  na  pana  místostarostu, že  je  potřeba  finanční  částku  i  na sídliště 

 Ptal se  členů  komise  , zda  by  měl  vystoupit  na  jednání  zastupitelů – někteří chtějí  

, aby na ZM vystoupil  s požadavkem  na finanční  částku  pro sídliště Šipší 

 

Schůzka  - dopravní  komise 

 Ing.Jirásek  informoval  krátce  o průběhu  schůzky   s panem Záleským – předsedou  

dopravní  komise, panem Kapičkou a panem Eduardem Novákem, kterou  inicioval 



 Pan Záleský  měl  připomínku – U parkoviště u Kauflandu – špatné značení – časté  

nehody 

 

 Pan Hlavatý  , pan Jirásek  navrhují konání jednání v ZŠ Jana Palacha , zaměstnanci  

úřadu  jsou  proti 

 

 

Příští  jednání  se bude  konat 24.ledna 2005 

v 16.00 hodin  v malé  zasedací  místnosti MÚ Vlašský dvůr 

 

 
Zapsala: Děkanovská 

Zápis  ověřil e-mailem :Ing.Jirásek 


